

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第 21 / 22-35 號)

有關下學期手冊、圖書歸還及農曆新年假期安排事宜

敬啟者：

本校將於 2022 年 1 月 13 日(星期四)派發下學期之學生手冊，敬請 貴家長填寫學生手冊第 3 頁之學籍登記表。 貴子弟於 1 月 11 日(星期二)所借閱之「親子閱讀計劃」圖書，敬請於農曆新年假期後一同交回班主任。

另有關各級全日班學費及膳食費，幼小班學費將於 2 月第 2 個工作天即 2 月 7 日(星期一)以自動轉賬形式在戶口內扣除，敬請於該戶口備存足夠金額。本校已訂於 2022 年 2 月 14 日(星期一)為農曆新年假期後第一天上課，但家長須留意教育局之安排。以上各項，敬請家長垂注。

此 致

各 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022 年 1 月 12 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-35)
2nd semester handbook, book return and Lunar New Year holiday arrangements

12th January, 2022

Dear Parents :

The school will distribute the student handbook for 2nd semester on 13th January, 2022 (Thursday). Parents are kindly requested to fill in the student registration form on page 3 of the student handbook. The "Parent-Child Reading Program" books borrowed by your child on 11th January (Tuesday) should be returned to class teacher after the Lunar New Year holiday.

In addition, the tuition fee and meal fee for whole-time classes at all class, and the tuition fee for N classes will be debited from the account by automatic debit on the second working day of February,(7th February (Monday)). Please keep a sufficient amount in the account. Our school has scheduled classes on 14th February, 2022 (Monday) as the first day of classes after the Lunar New Year holiday, but parents should pay attention to the arrangements of the Education Bureau. All of the above, please pay attention to the parents.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal